

**From:** Delegations (MMA) [<mailto:Delegations@ontario.ca>]

**Sent:** June 18, 2020 10:22 AM

**To:** Delegations (MMA) **Subject:** REMINDER: Association of Municipalities of Ontario (AMO) 2020 Delegation Form

Hello/ Bonjour,

Please be advised that the Municipal Delegation Request Form for the Association of Municipalities of Ontario (AMO) 2020 Annual Conference is available online. Information about delegations and a link to the form are available here: <https://ontario.ca/page/2020-association-municipalities-ontario-conference> .The deadline to submit requests is **Tuesday June 30, 2020.**

Le formulaire pour demander une rencontre avec le ministères pour le Congrès annuel 2020 de l'Association des Municipalités de l'Ontario (AMO) est disponible en ligne. Pour plus d'information sur les délégations et le formulaire, veuillez suivre le lien suivant : <https://ontario.ca/fr/page/conference-2020-de-lassociation-des-municipalites-de-lontario-ammo> . Date limite pour présenter une demande: **mardi 30 juin 2020.**

Thank you/ Merci